

Speaker bio:

Mohamed El Hussein is a Ph.D.-prepared Nurse practitioner. He completed his education at the University of Calgary in Alberta. Mohamed is a full professor at Mount Royal University, where he has a research program that focuses on translational research and evidence-based practice. Dr. El Hussein is a well-published scholar with over 150 peer-reviewed journal articles and has coauthored several major nursing textbooks used in our country. Mohamed also practices as an NP in acute care and primary care settings. Mohamed strongly believes in disease prevention and has a huge interest in vaccines in general, and HPV vaccination in particular. Mohamed has presented several times on vaccination and continues to spearhead initiatives to raise awareness of the significance of vaccination in preventing infections and its related outcomes.

Biographie du conférencier :

Mohamed El-Hussein est un infirmier praticien titulaire d'un doctorat. Il a complété sa formation à l'Université de Calgary, en Alberta. Mohamed est professeur titulaire à l'Université Mount Royal, où il dirige un programme de recherche axé sur la recherche translationnelle et la pratique fondée sur les données probantes. Le Dr El-Hussein est un chercheur prolifique, auteur de plus de 150 articles scientifiques évalués par les pairs et coauteur de plusieurs manuels de soins infirmiers utilisés au Canada.

En plus de son rôle académique, il exerce comme infirmier praticien en soins aigus et en soins primaires. Mohamed croit fermement à la prévention des maladies et s'intéresse particulièrement à la vaccination, notamment celle contre le VPH. Il a donné de nombreuses présentations sur la vaccination et continue de diriger des initiatives visant à sensibiliser à l'importance des vaccins dans la prévention des infections et de leurs conséquences associées.